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Składam interpelację – zapytanie w następującej sprawie:

Pilnej  poprawy  organizacji  ruchu  w  rejonie  ulic:  Asnyka  i  Złotoryjskiej,  obecnie
wyjazd z podporządkowanej ul. Asnyka w ul. Złotoryjską jest bardzo utrudniony, zwłaszcza
w  godzinach  szczytu.  Mieszkańcy  proszą  o  rozwiązanie  problemu  poprzez  budowę
sygnalizacji świetlnej lub wybudowanie ronda, które umożliwią sprawne włączenie się  do
ruchu  na  ulicy  Złotoryjskiej.  Myślimy,  że  kierowcy  aut  policyjnych,  wyjeżdżających  ze
znajdującej  się  na  ul.  Asnyka  Komendy  Powiatowej  Policji  znają  tę  sytuację  i  takiego
rozwiązania oczekują. Największe natężenie ruchu ma miejsce w godzinach 7.30-8.30 i 13.00
– 15.00.
Prosimy o jak najszybsze rozwiązanie problemu.
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